

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN PHOSPHATE MINES Date: 13-01-2021 11:56:23 AM Subject: Restructuring the cRestructuring the Board of Dire</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مناجم الفوسفات الاردنية التاريخ: AM 11:56:23 2021-01-13 الموضوع: اعادة تشكيل لجان مجلس الادارة</p>
<p>Restructuring the nomination and remuneration committee of the gentlemen 1- His Excellency Dr. Muhammad Al-Thunaibat / Chairman of the Board of Directors / Chairman of the Committee 2- Dr. Adel Al- Sharkas / Vice Chairman of the Board of Directors / Member 3- DR.P.S.GAHLAUT / Member 4- Dr. Eng. Abdel Fattah Abu Hassan / Member 5- Engineer Muhammad Al- Munifi / Member.</p>	<p>اعادة تشكيل لجنة الترشيحات والمكافاة من السادة 1- معالي الدكتور محمد الذنيبات / رئيس مجلس الادارة/ رئيس اللجنة 2- الدكتور عادل الشركس/ نائب رئيس مجلس الادارة / عضو 3- DR.P.S.GAHLAUT/عضو 4- الدكتور المهندس عبد الفتاح ابو حسان/ عضو 5- المهندس محمد المنيفي / عضو .</p>
<p>29-12-2020</p>	<p>29-12-2020</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: سناء قراعين Position: finance manager</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: سناء قراعين المنصب: مدير ادارة مالية</p>